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Referat 
 

1. Velkomst til suppleant Ulla 
Mødet indledtes med en velkomst til Ulla. Både hun og Bestyrelsen synes det 
er en god beslutning, at invitere 1. suppleant med til hvert 3. bestyrelsesmøde 
 

2. Bemærkninger til den udsendte dagsorden 
Ingen 
 

3. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet 28/5 
Blot en bemærkning om korrekt stedfæstelse af vejnavn. 
 

Møde den: 17. juni 2015 

Afholdt hos: Anette  

Til stede: Bestyrelsens medlemmer + suppleant 

Fraværende: Pia 

Referent: Anette  
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4. Hjemmesiden 
Jørgen oplyste, at han har sendt opkrævning til betaling vedr. domænenavn. 
Alle dokumenter er lagt på siden vedr. generalforsamlingen. 
Mangler at ”flytte” oplysningerne om Fælleshuset i Æblehaven væk fra siden. 
 

5. Kassereren (Tina) 
Djursland Bank har modtaget vores ændringer vedr. nye godkendelsesansvarlige. 
På et tidspunkt lukker de den tidligere formands licitation. 
Alle foreninger har betalt 1. rate til grundejerforeningen. 
Mangler at betale Christina for udgift til bestyrelsesmøde. 
Tina har talt med flere pengeinstitutter om placering af midler hos dem. Valget faldt 
på Santander Consumer Bank og endelig flytning afventer Tinas adgang som 
godkender. 
 

6. Grønne områder (Anders) 
Anders har talt med gartneren og der slås græs ca. hver 10. dag. 
Reparation af afslået bark på diverse træer udbedres først i løbet af sæsonen og 
ikke som tidligere meldt snarest. 
Træer i sving v. Trankær Vænge mod Fælleshuset bør klippes til. Biler kører på de 
nederste grene. 
Gartneren brænder/fjerner ukrudt ved kanter og kloakriste ca. 6 gange i løbet af 
sæsonen. 
Gartnerens seneste faktura har bestyrelsen holdt tilbage i 15 dage fra betaling på 
grund af udeståender uløste opgaver. Faktura sættes nu til betaling. 
 

7. Veje. Stier, skilte (Pia) 
I Pias fravær blev det besluttet, at Jørgen tager kontakt til Pia og finder ud af, hvor 
langt opgaven er med at bestille nye pullerter til rundkørslen. 
Der er nu indhentet tilbud vedr. belægningsarbejde fra to firmaer ARKIL og NCC. 
Bestyrelsen drøftede og sammenlignede tilbuddene og besluttede at vælge ARKIL. 
Jørgen kontakter forinden Pia om vi har noget binding i forhold til tilbuddet fra NCC, 
som er fra 2014. Jørgen/Pia skriver herefter ud til berørte foreninger at arbejdet 
igangsættes. 
  

8. Snerydning (Peter) 
Der er smidt jord og sået græs de steder, hvor snerydderen har ødelagt græsset. 
Arbejdet er dog kun udført på siden ved seniorboligerne. 
 

9. Særskilte opsamlingspunkter fra Mads 
Jørgen henter områdeskiltene og ringbindene hos Mads. 
 

10. Kommende møder   
12. august kl. 18.00 v. Anders (Tina har meldt afbud) 
10. september kl. 18.00 v. Tina 
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11. Eventuelt 
Anette har ikke fået svar tilbage fra Midttrafik om muligheden for at få busrute forbi 
rundkørslen på Trankærgårdsvej. Bestyrelsen besluttede, at vi ikke gør mere ved 
sagen. 
 


